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tota la tramitació per a començar a obrir els carrers tan necessaris per al 
creixement urbà de les Coves, esperem que els altres PAIS urbanístics 
de creixement del casc urbà també siguen prompte tramitats. El nostre 
vot és sí.

El portaveu del grup JNP Sr. Viol Zaragozà diu: 
Si el secretari hagués llegit l’informe del que llegiré un tros, una ve-

gada més  com pot comprovar la gent que assisteix a este ple, l’equip de 
govern esta portant en davant els programes d’urbanització del nostre 
poble, no estem paralitzant ni tancant el desenvolupament urbanístic del 
municipi,  preneu nota Miguel, i una altra vegada, quan torneu a la tele-
visió dieu la veritat, no mentiu, amb mentides no es treballa pel bé del 
poble, sinó tot el contrari, esteu ficant en perill a la nostra societat i al  de 
les Coves, l’informe que fa la urbanista de la valoració parle d’uns ante-
cedents, conforme s’anat desenvolupant la tramitació de tot l’expedient, i 
un dels punts diu que s’ha requerit la subsanació de documentació segons 
consta acreditat en l’expedient administratiu, sent esmenada per LASE 
CLISMAN amb data setze de maig de dos mil set, perquè abans es va 
requerir una serie de documentació que mancava en l’expedient  per que 
tirara endavant, si mancava podeu estar segurs que no es culpa ni meua ni 
dels meus amics, preneu nota. Nosaltres l’aprovem.

Sotmesa la proposta a votació s’aprova per unanimitat.

5é. APROVACIÓ DE BASES PER A LA CONVOCATÒRIA DE DOS 
PLAÇAS DE PEÓ D’OFICIS.-   Es dóna compte al Ple de  les Bases que 
han de regir l’Oposició per a cobrir dues places de Peó d’obres, vacants 
en la plantilla d’aquest Ajuntament.  

Es fa l’observació que en l’esborrany entregat hi ha dues errates, una 
que ha de constar que en el tribunal qualificador hi haurà un membre en 
representació del grup popular i una altra que en l’exercici pràctic no 
s’especificarà la reparació de la xarxa d’aigua perquè l’Ajuntament ja no 
gestione directament el servei.

Després de la deliberació s’acorda per unanimitat.
1/ Aprovar les bases per a contractar amb caràcter temporal i en règim 

laboral dues persones per a ocupar dues places de peó d’oficis. 
2/ Nomenar membres del Tribunal en representació del personal de 

l’Ajuntament els següents:
Titular D. Juan Tena Bueso, i suplent D. Juan Francisco Beltrán Za-

ragozà.
3/ Declarar el tribunal de classe 2a. a efecte de percepció de dietes.
4/ Autoritzar l’alcalde per a la realització de tots els tràmits necessaris 

per a la impulsió de l’expedient.

6é. APROVACIÓ DE PAGAMENT DE FACTURA DE BALYTEKA 
H&D S.L.- S’informa el Ple de la factura presentada per Balyteka Houses 
& Design S.L. Pel concepte d’exposició de maquetes des del 22 de des-
embre del 2006 fins al 15 de gener del 2007 . Que la factura no està 
detallada, sinó que posa un sèrie de conceptes i al final posa una quantitat 
total. Que alguns dels conceptes que posa en la factura són treballs que 
s’han fet o en les oficines municipals o per la brigada d’obres.

Procediria requerir a l’empresa perquè torne a fer la factura i que la 
detallara pels treballs realment realitzats.

A Petició del Sr. Viol s’indica que l’import de la factura és de dos mil 
nou-cents euros, IVA inclòs.

El portaveu del Grup Popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que el seu grup 
s’absté.

  
Per indicació del Sr. Alcalde, es dóna lectura a l’informe d’intervenció, 

que diu:  

INFORME:
1/ Encara que es detallen diferents conceptes no es desglossa  l’import 

de cada un d’ells, per la qual cosa no es pot determinar amb certesa el 
cost de cada un d’ells.

2/ Dels  conceptes esmentats, respecte del primer corresponent al tras-
llat des de Bilbao no hi ha res que objectar, quant a la resta les objeccions 
següents:

a) El trasllat de peanyes, focus i altres elements va ser realitzat pels 
treballadors de l’Ajuntament.

b) La decoració i muntatge de la col·lecció va ser realitzada quasi en la 
seua totalitat pels treballadors de l’Ajuntament.

c) Els cartells i invitacions van ser realitzats en les oficines de 
l’Ajuntament.

d) L’aperitiu inaugural segons informes del personal de l’Ajuntament 
es va realitzar amb materials donats pels comerços del municipi.

e) El personal de manteniment, neteja, etc. va ser personal de 
l’Ajuntament.

Basant-se en el que s’ha dit el que subscriu és de l’opinió que tal com 
està formulada no procedix el pagament d’aqueixa factura; no obstant 
l’ajuntament amb el seu superior criteri decidirà el que estimen més con-
venient.
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El portaveu del grup JNP Sr. Viol Zaragozà diu:
Nosaltres vist l’informe del Secretari on apareixen ben especificades 

les mancances  de la factura, o millor dit conceptes que es volen cobrar i 
que no va realitzar esta empresa, votem en contra del pagament i espera-
rem que l’empresa done explicacions  i porte una factura més detallada 
i correcta.

També volíem apuntar que este sistema que vosaltres vau utilitzar per 
a fer exposicions ens pareix prou onerós per a les arques municipals. 
Pensem que un Ajuntament com el nostre, amb pocs recursos no es por 
gastar dos mil nou-cents euros per a una exposició. Pensem que aquesta 
quantitat  de quasi tres mil euros podia servir per als xiquets del poble, 
tercera edat o altres col·lectius.

Pareix mentira, Miguel i Cristina, que dues persones com vosaltres, 
que heu pegat la volta al món tres vegades, abans de fer una exposició no 
preguntareu el cost total que esta tindria, què poc cosmopolites que sou, 
els diners de l’ajuntament són de tots i això pareix que no vos importava 
res quan governàreu.

Nosaltres, evidentment, no aprovem el pagament d’esta factura.
La Sra. Orient Julián pregunta la data d’entrada de la factura.
S’informa que la factura té data de registre entrada de l’onze de maig 

de dos mil set.

El portaveu del grup JNP Sr. Viol Zaragozà diu:

El cas ens causa rialla, pareix mentira que digues això, de quina data 
és la factura, la factura la van presentar en esta data, i l’exposició quan 
es va fer?

La Sra. Orient Julián diu que el dia 22.
Diu el Sr. Viol: L’exposició la vau organitzar vosaltres.
La Sra. Orient Julian diu que si els van preguntar alguna vegada que 


